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Protokół z VIII Sesji  

Rady Gminy Goczałkowice-Zdrój 

z dnia 23 lipca 2015r. 

 

 

W posiedzeniu uczestniczyli Radni oraz zaproszeni goście i mieszkańcy wg 

załączonych list obecności. 

 

Porządek obrad VIII Sesji Rady Gminy Goczałkowice-Zdrój: 

1. Otwarcie sesji 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji 

4. Pisemne zgłaszanie interpelacji 

5. Uchwalenie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenów w rejonie 

ronda „Pod Bocianem” znajdujących się w gminie Goczałkowice-Zdrój: 

1) omówienie projektu planu 

2) omówienie i stwierdzenie, że plan nie narusza ustaleń Studium uwarunkowań i 

kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Goczałkowice-Zdrój 

3) rozstrzygnięcie o sposobie rozpatrzenia uwag do projektu planu 

4) rozstrzygnięcie o sposobie realizacji zapisanych w planie inwestycji z zakresu 

infrastruktury technicznej należących do zadań własnych gminy oraz zasadach ich 

finansowania 

5) podjęcie uchwały w sprawie planu 

6. Omówienie założeń dotyczących przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego terenów górniczych w gminie Goczałkowice-Zdrój 

7.  Eksploatacja węgla kamiennego pod Gminą Goczałkowice-Zdrój – omówienie pism 

skierowanych do Rady Gminy w tej sprawie i zajęcie przez Radę Gminy stanowiska 

8.  Odpowiedzi na interpelacje 

9.  Zakończenie obrad.     

 

 

Ad.1 Otwarcie sesji 

 

VIII Sesję Rady Gminy otworzył i prowadził Przewodniczący Rady Gminy Pan Piotr Jacek.   

 

 

Ad.2  Stwierdzenie prawomocności obrad 

 

Po przywitaniu zebranych, Przewodniczący stwierdził prawomocność obrad,                          

obecnych 12  Radnych (3 radnych nieobecnych – usprawiedliwionych)   

 

 

Rady Mirosław Wize poprosił o rozszerzenie punktu 7 o wnioski z posiedzenia 

Komisji Rewizyjnej.  

 

Prośbę dano pod głosowanie: 

Za -  12 

Rada Gminy jednogłośnie wyraziła zgodę.  
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Ad.3 Przyjęcie protokołu  poprzedniej sesji 

 

Przewodniczący Rady Gminy poddał protokół z VII Sesji Rady Gminy Goczałkowice-Zdrój z 

dnia 21.04.2015r. pod głosowanie 

Za -  12 

Jednogłośnie przyjęto protokół z VII Sesji Rady Gminy. 

 

Przewodniczący Rady Gminy złożył wniosek zgodnie z §43 ust 2 Regulaminu Rady Gminy                  

o możliwości nie odczytywania w całości projektów uchwał i poddał wniosek pod 

głosowanie: 

Za -  12 

Wstrzymujących się - 0 

Przeciw - 0 

 

 

Ad. 4 Pisemne zgłaszanie interpelacji 
 

Radny Andrzej Babiński złożył pisemną interpelację  ws  przejścia kolejowego przy ul. PCK. 

 

Przewodniczący Rady Gminy przekazał interpelację na ręce Wójta Gminy. 

 

Ad.5 Uchwalenie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenów w 

rejonie ronda „Pod Bocianem” znajdujących się w gminie Goczałkowice-Zdrój: 

 

5.1 omówienie projektu planu 

 

Pan Wacław Rutkowski poinformował, że miejscowy plan zagospodarowania 

przestrzennego terenów w rejonie ronda Pod Bocianem, znajdujących się w gminie 

Goczałkowice-Zdrój, zwany dalej “planem”, obejmuje obszar składający się z działek 

ewidencyjnych nr 2221/21 i 2222/21 w granicach oznaczonych na rysunku planu, zgodnie z 

uchwałą nr IV/30/2015 Rady Gminy Goczałkowice-Zdrój z dnia 27 stycznia 2015 r. w 

sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

w rejonie ronda Pod Bocianem, znajdujących się w gminie Goczałkowice-Zdrój. 

 

 

5.2 omówienie i stwierdzenie, że plan nie narusza ustaleń Studium uwarunkowań i 

kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Goczałkowice-Zdrój 

 

Pan Wacław Rutkowski poinformował, że planowane funkcje usługowe są zgodne z 

obowiązującym kierunkami rozwoju gminy ustalonymi w studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Goczałkowice-Zdrój przyjętego uchwałą Nr 

XLII/277/2014 Rady Gminy Goczałkowice-Zdrój z dnia 19 sierpnia 2014 r. Ustalone 

przeznaczenie wpisuje się również w status uzdrowiska wzbogacając je o nowe usługi opieki 

zdrowotnej i rehabilitacyjnej (centrum terapii i rozwoju dziecka). Nieruchomość znajduje się 

na obszarze strefy „A” ochrony uzdrowiskowej, na którym winny być zlokalizowane lub 

planowane zakłady lecznictwa uzdrowiskowego i urządzenia lecznictwa uzdrowiskowego 

oraz obiekty służące temu lecznictwu, ale także mogą być rozwijane inne obiekty opieki 

zdrowotnej, rehabilitacyjnej oraz związane z obsługą pacjenta. 
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Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie stwierdzenie , że plan nie narusza 

ustaleń Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy 

Goczałkowice-Zdrój  

Za -  11 

Wstrzymujących się - 1 

Przeciw - 0 

Większością głosów przyjęto stwierdzenie, że plan nie narusza ustaleń Studium uwarunkowań 

i kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy Goczałkowice-Zdrój 

 

5.3 rozstrzygnięcie o sposobie rozpatrzenia uwag do projektu planu   

 

Pan Tomasz Rubiniec poinformował iż, Rada Gminy Goczałkowice-Zdrój rozstrzyga 

o sposobie rozpatrzenia uwag do projektu miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego terenów w rejonie ronda Pod Bocianem, znajdujących się w gminie 

Goczałkowice-Zdrój: 

1. W związku z wyłożeniem do publicznego wglądu projektu miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego terenów w rejonie ronda Pod Bocianem, w okresie od 16 

czerwca do 7 lipca 2015 roku, z możliwością składania uwag do 21 lipca 2015 roku, nie 

zgłoszono żadnych uwag do projektu przedmiotowego planu miejscowego. 

2. Uwzględniając powyższe uwarunkowanie, o których mowa w pkt 1, uznaje się, iż nie ma 

podstaw do rozstrzygania o sposobie rozpatrzenia uwag do przedmiotowego projektu planu 

miejscowego. 

 

Radny Zygmunt Furczyk zapytał czy wzięto pod uwagę oddziaływanie kopalni na ten 

budynek. 

Pan Rubiniec poinformował, że inwestor posiadał wiedzę na temat wpływu 

działalności kopalni na budynek. 

 

Przewodniczący Rady Gminy poddał załącznik nr 2 do projektu uchwały pod głosowanie. 

Za -  11 

Wstrzymujących się - 0 

Przeciw - 1 

Większością głosów przyjęto załącznik nr 2 

 

 

5.4 rozstrzygnięcie o sposobie realizacji zapisanych w planie inwestycji z zakresu 

infrastruktury technicznej należących do zadań własnych gminy oraz zasadach ich 

finansowania  

 

Pan Tomasz Rubiniec poinformował, że Rada Gminy Goczałkowice-Zdrój rozstrzyga 

o sposobie realizacji, zapisanych w miejscowym planie zagospodarowania przestrzennego 

terenów w rejonie ronda Pod Bocianem, znajdujących się w gminie Goczałkowice-Zdrój, 

inwestycji z zakresu infrastruktury technicznej, które należą do zadań własnych gminy oraz 

zasadach ich finansowania: 

1. W związku z uchwaleniem miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

terenów w rejonie ronda Pod Bocianem gmina Goczałkowice-Zdrój nie poniesie wydatków na 

inwestycje drogowe, należące do zadań własnych gminy, w zakresie realizacji dróg 

publicznych - projekt planu nie wyznacza nowych dróg publicznych, więc wejście w życie 

ustaleń planu nie będzie skutkowało dla gminy kosztami realizacji nowych elementów układu 

komunikacyjnego. 
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2. W związku z uchwaleniem miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

terenów w rejonie ronda Pod Bocianem gmina Goczałkowice-Zdrój nie poniesie wydatków na 

inwestycje infrastruktury technicznej, należące do zadań własnych gminy, w zakresie 

realizacji sieci wodociągowej i kanalizacji sanitarnej - projekt planu nie wyznacza nowych 

terenów inwestycyjnych, a jedynie umożliwia zmianę sposobu przeznaczenia i użytkowania 

terenu wraz z istniejącą zabudową w obrębie działek nr 2221/21 i nr 2222/21, które są już 

uzbrojone w oparciu o istniejące sieci wodociągowe i kanalizacyjne. 

3. Uwzględniając powyższe uwarunkowania, o których mowa w pkt 1 i 2, uznaje się, 

iż nie ma podstaw do rozstrzygania o sposobie realizacji inwestycji z zakresu infrastruktury 

technicznej, które należą do zadań własnych gminy, oraz zasadach ich finansowania. 

 

Przewodniczący Rady Gminy poddał ww. załącznik nr 3 do projektu uchwały pod 

głosowanie. 

Za -  11 

Wstrzymujących się - 1 

Przeciw - 0 

Większością głosów przyjęto załącznik nr 3 

 

5.5 podjęcie uchwały w sprawie planu 

 

Komisja Uzdrowiskowa pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Gminy poddał ww. projekt uchwały pod głosowanie. 

Za -  11 

Wstrzymujących się - 1 

Przeciw – 0 

Większością głosów przyjęto ww. uchwałę  

 

 

Ad.6 Omówienie założeń dotyczących przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego terenów górniczych w gminie Goczałkowice-Zdrój 

 

Informacja w sprawie sporządzenie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego terenów górniczych ( załącznik nr 1) 

 

Radny Zygmunt Furczyk zapytał kiedy było opracowane ostatnie Studium.  

Sekretarz Gminy poinformowała, że w gminie obowiązują dwa plany zagospodarowania, 

jeden dla terenów górniczych uchwalony w 2010 roku, który był uchwalony jako zmiana 

planu z 2006 roku, drugi – obejmuje Jezioro Goczałkowickie. W międzyczasie zostało 

uchwalone studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego. Plan nie 

pokrywa się ze studium i należy doprowadzić do zgodności obu dokumentów. Dodała, że we 

wrześniu 2010 nie było mowy, że Przedsiębiorca Górniczy będzie tam wydobywał. 

Wiceprzewodnicząca Rady odczytała artykuł ws promieniotwórczości.  

Radny Furczyk powiedział, że w latach 60 nikt nie umiał zmierzyć siły 

promieniowania. Dodał, że w Stawie „Rontok” nie ma ryb, a woda ma brzydki zapach; 

drzewa są uschnięte i powycinane, brak ptactwa. Dodał, że w monitoringu powinne być 

opisane zagrożenia jakie stwarza wydobycie.  

  Sekretarz Gminy poinformowała, że zgadza się co do wypowiedzi Radnego Furczyka 

dotyczącej aspektów które powinny być ujęte w opracowaniu ekofizjograficznym. 
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 Radny Józef Brudek zapytał, czy promieniowanie występuje również na innych 

kopalniach. 

 Radny Andrzej Babiński poinformował, że z różnych źródeł wiec, iż na terenie Polski 

są tylko dwie takie kopalnie.  Zapytał ile czasu zajmuje zrobienie opracowania 

ekofizjograficznego. 

 Sekretarz Gminy poinformowała, że na opracowanie potrzeba ok. 6-8 miesięcy 

ponieważ trzeba zebrać dużo materiałów. 

 

Przewodniczący Rady Gminy poddał, założenia dotyczące przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenów górniczych w gminie 

Goczałkowice-Zdrój, pod głosowanie. 

Za -  12 

Wstrzymujących się - 0 

Przeciw – 0 

Uchwałę przyjęto jednogłośnie. 

 

Ad.7 Eksploatacja węgla kamiennego pod Gminą Goczałkowice-Zdrój – omówienie 

pism skierowanych do Rady Gminy w tej sprawie i zajęcie przez Radę Gminy 

stanowiska 

 

Przewodniczący Rady Gminy przypomniał, że do Urzędu Gminy wpłynęło kilka pism: 

- pismo od PG Silesia 

- pismo mieszkańców 

- pismo wysłane przez RG do PG Silesia 

 

Radny Mirosław Wize przedstawił protokół z posiedzenia Komisji Rewizyjnej z dnia 

21 kwietnia 2015r. Dodał, że komisja wnioskuje o przeprowadzenie należytych 

autoryzowanych badań ewentualnej promieniotwórczości skały płonnej.  

 

Pan Tomasz Rubiniec opuścił posiedzenie sesji.  

 

Sekretarz Gminy powiedziała, że Gmina wystąpiła do PG Silesia o pełną informacje 

ws badań; z innych dokumentów wynika, że kopalnia jest zobowiązana do prowadzenia 

monitoringu środowiska i jest w nim zawarta informacja, iż wody dołowe zawierają pewną 

ilość substancji promieniotwórczej. 

Radny Furczyk zapytał czy Wyższy Urząd Górniczy jest organem ustawodawczym. 

Radca Prawny Olga Jurczyk poinformowała, że WUG jest organem nadzorującym.  

Razdny Zbigniew Jacek dodał, że odpowiedzianym za znieniesie filarów ochronnych 

jest dyrektor Uzdrowiska Tomasz Niesyto.  

 

Przewodniczący Rady Gminy poddał, wniosek komisji rewizyjnej dotyczący 

przeprowadzenia należytych, autoryzowanych badań ewentualnej promieniotwórczości skały 

płonnej, której użyto do budowy Stawu „Rontok” oraz wału rzeki Wisły, pod głosowanie. 

Za -  12 

Wstrzymujących się - 0 

Przeciw – 0 

Wniosek przyjęto jednogłośnie. 
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Ad.8 Odpowiedzi na interpelacje 

 

Wójt Gminy odczytała odpowiedzi na 3 interpelacje:  

-   dot przejścia pod torami kolejowymi z ul. PCK na ul. Parkową.  

- dot. możliwości pomocy dla dzieci mieszkańców Goczałkowic ze szczególnym 

ukierunkowaniem dla obszarów obje tych szkodami górniczymi 

-   dot. zespołu anten telefonii komórkowej na ul. Lipowej 

 

Ad. 9 Wolne głosy i wnioski.  

 

Radny Zbigniew Jacek zapytał o chodnik na ul. Grzebłowiec. 

Kierownik AZK poinformował, że razem z inicjatorem pisma kierowanego do Wójta 

Gminy, panem Krawczykiem wyznaczono termin spotkania na ul. Grzebłowiec z 

mieszkańcami, ale niestety nikt się nie pojawił.  

 

Radny Zygmunt Furczyk poruszył temat braku zjazdów z DK1 na kolonie brzozową. 

Poprosił, aby mieszkańcy byli informowani o wszelkich badaniach prowadzonych ws 

promieniotwórczości.  

 

Wiceprzewodnicząca Rady poprosiła, aby zabezpieczyć środki w budżecie na 

założenie klimatyzacji w Urzędzie Gminy.  

 

Radny Andrzej Babiński nawiązał do złożonej na początku interpelacji, aby PKP 

wskazała którędy mają poruszać się piesi. Zapytał też o wiaty autobusowe.  

Kierownik AZK poinformował, że na rok 2015 zaplanowano postawienie 2 wiat.  

 

Radny Mirosław Wize poprosił, aby na kolejną sesję zaprosić Powiatowego 

Inspektora Nadzoru Budowlanego.  

 

 

Ad. 10 Zakończenie obrad  

 

Przewodniczący Rady podziękował Radnym za przybycie i zamknął obrady. 

 

Czas trwania sesji:   1  godzina 40 minut. 

 

Przewodniczący Rady Gminy 

                                                                                                              Piotr Jacek 

 

…………………………………   

 

Protokołowała Barbara Adamiec. 
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